



Knights of Columbus

Prayer for a deceased brother Knight

Read by Grand Knight or designate or by Faithful Navigator.

Dear friends, shortly before his own Passion, our Lord Jesus wept tears with Mary and Martha upon the death of Lazarus. In the midst of this sorrow, he told Martha: "I am the Resurrection and the Life: whoever believes in Me, though he should die, will come to life" (Jn 11 :25-26).

Jesus raised Lazarus from the tomb to teach us that death is not the end for those who believe, but rather a glorious beginning. Upon leaving this world, the faithfully departed begin their journey toward a heavenly dwelling place, prepared for them by Christ who rose from the dead (cf., Jn14:2-3).

The passing away of our earthly life, therefore, is a transition to a new life, in which "every tear is wiped from our faces" (cf., Is 25:8) and sickness, pain and suffering are no more.

Every Knight of Columbus is entrusted to the care of Mary, the Mother of God. We carry the Rosary as the sign of our dedication to her and to her Son. Confident in her motherly love for us all, we entrust the soul of our Brother Knight(s) to her, so that she may present him (them) to her Son.

Amen

Chevaliers de Colomb

Prière pour un frère défunt

*Grand Chevalier (ou son représentant)
ou par le Fidèle Navigateur*

Mes chers amis, peu de temps avant le début de sa propre Passion, Notre Seigneur Jésus, en compagnie de Marie et de Marthe, a lui-même pleuré la mort de son ami Lazare. C'est à ce moment qu'il a dit à Marthe: "Je suis la Résurrection et la Vie: qui croit en moi, même s'il meurt vivra (Jean 11: 25-26).

Jésus a ressuscité Lazare afin de nous montrer que, pour les croyants, la mort n'est pas la fin mais plutôt un début glorieux. En quittant ce monde, les fidèles défunts commencent leur trajet vers une demeure céleste que leur a préparée le Christ, Lui-même ressuscité d'entre les morts. (cf. Jn 14:2-3).

La fin de notre vie terrestre n'est donc qu'une transition à une vie nouvelle où "Dieu essuiera les larmes sur tous les visages" (cf. Es 25:8), et ni la douleur, ni la souffrance n'existeront.

Chaque Chevalier de Colomb est confié aux soins de Marie, la Mère de Dieu. En signe de notre dévouement envers elle et son Fils, nous gardons son Chapelet sur notre personne en tout temps. Donc, confiants dans son amour maternel, nous lui confions l'âme de notre/nos frère(s) afin qu'elle la présente à son Fils.

Amen